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INTERPELACJA 

 

 

w sprawie programu badania jakości wody w kranach mieszkańców Poznania 

 

 

Na dzisiejszej Sesji Rady Miasta otrzymaliśmy dzbanki do wody w celu promocji picia 

wody kranowej.  Ja  i moja rodzina od dłuższego czasu pijemy wodę z kranu  i nie kupujemy 

wody butelkowanej. Po  rozmowach  z mieszkańcami wiem  jednak,  że największą obawą  a 

przez to również największy opór stanowi jakość wody, która wypływa z kranu.  Chodzi przede 

wszystkim  na stan rur jakie znajdują się już przy bezpośrednim ujściu czyli rur, które znajdują 

się w budynku.  

Czy miasto w  ramach  promocji  picia wody  planuje  podjąć  działania  umożliwiające 

mieszkańcom  zbadanie  jakości wody. Takie działania mogłyby być bezpłatne  lub w bardzo 

niskich cenach. Uważam, że takie działania byłyby najlepszą promocją picia wody z kranu. 

 

 

Z poważaniem,  

Małgorzata Dudzic‐Biskupska 

 

 


